

Mission Prayer Movement: CGO & STMs
April 16, 2024

Coming Generation Organization April Prayer Requests:

1. Please pray that God gives us wisdom to deal with security issues.
2. Medical clinic starts April 16th, please pray for the staff and doctors.
3. Pray for the visits to result in more harvest.
4. A new follow up program for MBBs, "Growth School", is developing. Topics of discipleship, leadership and missions will be covered to help them to grow in Christ, personality, community and ministry. Pray for this new program to help the MBBs to have a solid foundation in their faith.
5. Pray for the next evangelism training at the end of April.

April Short Term Missions:

UK STM:

1. This coming Saturday and Sunday, our team will have full ministry days (host a workshop for parents, lead worship, preach, teach children & youth Sunday School) in 2 different churches located in 2 different cities.
 - Pray for good rest, strength, adjust to time differences, alertness & sensitivity to the leading of the Holy Spirit and love for the people.
 - Pray also for travel safety on the road and good health.
2. Pray for good communications and collaborations among team members as well as with local missionaries & pastors.
3. Pray that everyone, including the younger team members will experience God and to know Him more through this short term missions.

Exploration & Visitation Team:

1. Pray for our team's travel safety and good health as they will be visiting four different countries.
2. Pray for God to open doors despite restrictions.
3. Pray for our team to have spiritual discernment & insights for the various ministries and God's leading.
4. Pray that our team will be an encouragement to our Gospel partners.

宣教祈禱運動: CGO和 短宣
2024 年 4 月 16 日

CGO四月祈禱事項:

1. 求神賜給我們智慧來處理安全問題。
2. 醫療診所於4月16日重開, 請為工作人員和醫生祈禱。
3. 祈願探訪能帶來更多收穫。
4. 一項針對 MBB 的跟進計劃「成長學校」正在製定中。將涵蓋門徒訓練、領導和使命等主題, 以幫助他們在基督、個性、社區和事工上成長。祈求這個新計劃能幫助 MBB 在信仰上打下堅實的基礎。
5. 為四月底的佈道訓練禱告。

四月短宣:

英國短宣:

1. 在即將到來的週六和週日, 我們團隊將在2個不同城市的教會中作整天的服侍(包括為家長舉辦研討會、帶領敬拜、講道、教導兒童和青少年主日學)。
 - 祈求短宣隊有良好的休息、力量、適應時差、對聖靈的引導保持警覺和敏感, 以及對人們的愛。
 - 也為旅途安全和身體健康禱告。
2. 為團隊成員之間以及與當地宣教士和牧師之間良好的溝通和合作祈禱。
3. 祈禱每個人, 包括年輕的短宣隊員, 都能透過這次短期宣教經歷神並且更認識神。

考察及參觀團隊:

1. 為我們團隊的旅程安全和身體健康禱告, 因為他們將訪問四個不同的國家。
2. 儘管有限制, 但祈求神打開大門。
3. 祈求我們的團隊對各事工和神的帶領有屬靈的感銳力和洞察力。
4. 祈求我們的團隊能鼓勵我們的福音夥伴。